

O'QUV ADABIYOTINING
NASHR RUXSATNOMASI

Samarqand davlat chet tillar institutining
2025-yil "___" ____ "___" - sonli buyrug‘iga asosan

U.U.Jumanazarov, Sh.Kh.Djabbarov, L.Khaknazarov
tomonidan

5111400 – Xorijiy til va adabiyoti (Ingliz tili)
5220100- Filologiya va tillarni o‘qitish (Ingliz tili)
ta’lim yo‘nalishlari uchun tavsiya etilgan

“TEACHING LANGUAGE THROUGH DIFFERENT AGES.
TEACHING LANGUAGE IN SPECIAL COURSES”

nomli o‘quv qo‘llanma

O‘zbekiston Respublikasi Vazirlar Mahkamasi tomonidan litsenziya berilgan
nashriyotlarda nashr etishga ruxsat berildi.

Rektor

B.A.Xolikov

Ro‘yxatga olish raqami
№ ____/____

	<p>U.U.Jumanazarov – Samarqand davlat chet tillar instituti o‘quv ishlari bo‘yicha prorektor, pedagogika fanlari doktori, dotsent.</p> <p>Sh.X.Djabborov- Jizzax davlat pedagogika universiteti Ingliz tilini o‘qitish metodikasi kafedrasi mudiri, filologiya fanlari bo‘yicha falsafa doktori. dotsent.</p> <p>L.A. Xaknazarova – Jizzax davlat pedagogika universiteti fan doktori, ingliz tilini o‘qitish metodikasi kafedrasi stajyor-o‘qituvchisi</p> <p>У.У.Джуманазаров - проректор по учебной работе Самаркандского государственного института иностранных языков, доктор педагогических наук, доцент.</p> <p>Ш.Х.Джаббаров - заведующий кафедрой методики преподавания английского языка Джизакского государственного педагогического университета, доктор философии по филологическим наукам, доцент.</p> <p>Л.А.Хакназарова - аспирантка Джизакского государственного педагогического университета, стажер-преподаватель кафедры методики преподавания английского языка</p> <p>U.U. Jumanazarov- Vice-Rector for Academic Affairs of the Samarkand State Institute of Foreign Languages, Doctor of Pedagogical Sciences, Associate Professor.</p> <p>Sh.X.Djabbarov- Head of the department of Methods of teaching English languages at Jizzakh state pedagogical university, Doctor of Philosophy on Filological Sciences. Associate Professor.</p> <p>L.A. Xaknazarova– PhD student at Jizzakh State Pedagogical University, Intern-teacher of the Department of Methods of teaching English languages</p>
2. Darslik nomi:	Teaching language through different ages. teaching language in special courses/ Tilni turli yoshda o‘rgatish. maxsus kurslarda tilni o‘rgatish/ Преподавание языка в разных возрастах. Преподавание языка на специальных курсах.
3. Darslik turi:	o‘quv qo‘llanma/ Учебное пособие / Educational manual
4. Annotatsiya	Ushbu qo‘llanma chet tili faniga ixtisoslashgan 4-kurs talabalari uchun puxta ishlab chiqilgan bo‘lib, asosiy e’tibor turli yosh guruqlarida ingliz tilini o‘rgatishning samarali metodologiyalariga qaratilgan. U bo‘lajak o‘qituvchilarni professional muloqotni kuchaytirish, yozma va og‘zaki ingliz tilida ravshanlikni oshirish, xalqaro va milliy sertifikatlar (masalan, CEFR, IELTS, TOEFL va Multilevel) va professional tilni baholash uchun har tomonlama tayyorgarlikni ta’minlash uchun zarur bo‘lgan ko‘nikmalar bilan ta’minlashga qaratilgan. Asosiy vazifalar quyidagilardan iborat: o‘quvchilarning turli yoshdagi demografik ko‘rsatkichlariga, jumladan, bolalar, o‘smirlar va kattalarga moslashtirilgan lingvistik kompetensiyalarini rivojlantirish; faol o‘rganish va real dunyo kontekstlarida til ko‘nikmalarini qo‘llashni rag‘batlantiradigan amaliy mashqlarni ta’kidlash.
Аннотация	Это руководство тщательно составлено для студентов 4-го курса, специализирующихся на изучении иностранных языков, с основным

	акцентом на эффективные методики преподавания английского языка для различных возрастных групп. Оно направлено на то, чтобы вооружить будущих педагогов навыками, необходимыми для улучшения профессиональной коммуникации, повышения ясности как письменного, так и устного английского языка, а также обеспечить комплексную подготовку к международным и национальным сертификациям (таким как CEFR, IELTS, TOEFL и Multilevel) и профессиональным языковым оценкам. Основные цели: развить языковые компетенции студентов, адаптированные к различным возрастным группам, включая детей, подростков и взрослых; подчеркнуть практические упражнения, которые поощряют активное обучение и применение языковых навыков в реальных контекстах.
Abstract	This manual is meticulously crafted for 4th-year students specializing in foreign language studies, with a primary focus on effective methodologies for teaching English across diverse age groups. It aims to equip future educators with the skills necessary for enhancing professional communication, fostering clarity in both written and spoken English, and providing comprehensive preparation for international and national certifications (such as CEFR, IELTS, TOEFL and Multilevel) and professional language assessments. The main objectives are: to develop students' linguistic competencies tailored to various age demographics, including children, teenagers, and adults; to emphasize practical exercises that encourage active learning and application of language skills in real-world contexts.